
Zápis 
z kolegia děkana z 20. ledna 2004 

 
 
Přítomni: doc. Loučka,  ing. Richter, ing. Prchalová, prof.. Vráblíková, ing. Rýznarová,  ing. 
Dolanský, ing. Vosátka, dr. Zamrazil, mgr. Vojtíšek 
 
 
 
K minulým zápisům: 
 
 
Kolegium z 6.1.2004 
 
• Dosud trvají body 1,3 a 4. 
• Děkan poděkoval proděkance ing. Prchalové a ostatním za úspěšnou realizaci Dne 

otevřených dveří. 
• Tajemník mgr. Vojtíšek upozornil, že každá záloha musí být doložena daňovým 

dokladem. 
• Změny v předmětech mezi katedrami (bod 8): přesouvá se 

předmět „Mikrobiologie“  a „Mikrobiologie a hydrobiologie“ z KSV na KPV 
všechny předměty spojené s výukou jazyků z KTV na KSV 
„Management I a II“ z KTV na KSV 
„Čistší produkce“ z KTV na KSV 
„Sledování životního cyklu výrobků“ z KTV na KSV 
„Toxikologie“ z KSV na KTV 
„Hodnocení nebezpečných vlastností odpadů“ z KSV na KTV 
Organizačně proběhne přechod až od nového akademického roku. 
  
 

Dále bylo projednáno: 
 

1) Děkan upozornil na zápis Akreditační komise ohledně sledování výuky na 
„detašovaných pracovištích“. Upozornil na nutnost dodržování zásady, že přednáší 
zejména docenti a profesoři a to i na detašovaných pracovištích. 

2) Děkan upozornil členy kolegia, že se předpokládá převedení zbývajících prostředků 
z roku 2003 do FRIM. Je třeba rozvážit, na co bude FRIM vynaložen.  

3) Děkan informoval kolegium, že dopolední zasedání Vědecké rady FŽP schválilo 
dosavadní průběh řešení stávajícího výzkumného záměru i návrh na nový výzkumný 
záměr.   

4) Byla diskutována návštěva slovenských kolegů na fakultě ve dnech 2.2. až 5.2. 
Organizačně zabezpečuje proděkan ing. Richter. 

5) Proděkan ing. Richter uvedl, že databáze KNOVEL je dostupná do poloviny roku. 
6) Proděkanka ing. Prchalová požádala ing. Rýznarovou a ing. Dolanského o návrhy na 

dovybavení chemických laboratoří v Mostě a programového dovybavení v Mostě. 
KPV případně předloží návrhy na dovybavení laboratoře zabezpečující výuku 
botaniky, zoologie a mikrobiologie v Mostě. Návrhy se předávají ing. Prchalové do 
konce února. Současně upozornila, že v Mostě není dosud sekretářka. V případě 
potřeby je zapotřebí kontaktovat buď ing. Brůnu nebo mgr. Bláhovou. 

7) Proděkanka ing. Prchalová upozornila, že při zkoušení v Litvínově je třeba předem 



dohodnout místnost pro zkoušení, nejlépe s mgr. Chrenkou. Není vhodné zkoušet 
v pátek po 15. hodině. Vybavení nové budovy v Litvínově pro vysokoškolskou výuku 
zůstává otevřenou otázkou. Uvedla dále, že rekonstrukce nové budovy v Litvínově již 
byla zahájena. 

8) Kolegium odsouhlasilo zavedení pitné vody při zadním traktu budovy v průběhu 
prázdnin 

 
 

Příští kolegium se koná  10. února v 13:30  
 

                                             Zapsal doc. Loučka 


